



# 检测报告 Test Report

报告编号 A2200425835101001E  
Report No. A2200425835101001E

第 1 页 共 4 页  
Page 1 of 4

报告抬头公司名称 无锡昊斯特科技有限公司  
Company Name WUXI HOST TECHNOLOGIES CO.,LTD  
shown on Report

地 址 江苏省无锡市新吴区群兴路 30 号  
Address NO. 30ST QUN XING ROAD, WU XI,CHINA

以下测试之样品及样品信息由申请者提供并确认

The following sample(s) and sample information was/were submitted and identified by/on the behalf of the applicant

样品名称 Sample Name 瞬间粘着剂 Instant adhesive  
样品型号 Part No. 5M  
样品颜色 Color 蓝色 Blue  
样品批号 Item No. 200819  
样品接收日期 2020.11.26  
Sample Received Date Nov. 26, 2020  
样品检测日期 2020.11.26-2020.12.02  
Testing Period Nov. 26, 2020 to Dec. 2, 2020

### 测试内容 Test Conducted:

根据客户的申请要求，具体要求详见下一页。

As requested by the applicant. For details refer to next page(s).

检测结论 Test Conclusion 所检项目的检测结果满足GB 33372-2020 胶粘剂挥发性有机化合物限量中本体型胶粘剂- $\alpha$ -氰基丙烯酸类-装配业应用领域的限值要求。  
The results of the test items shown on the report comply with the required limits of bulk mecrilate adhesives for assembling in GB 33372-2020 Limit of volatile organic compounds content in adhesive.

主 检  
Tested by

杨昌晟

审 核  
Reviewed by

徐忠娟

批 准  
Approved by

陈凯敏

日 期  
Date

2020.12.02

陈凯敏

实验室经理 Lab Manager

No. R188386066

上海市闵行区万芳路 1351 号

上海华测品标检测技术有限公司  
Centre Testing International Pinbiao(Shanghai) Co., Ltd.

No.1351, Wanfang Road, Minhang District, Shanghai, China



# 检测报告 Test Report

报告编号 A2200425835101001E  
Report No. A2200425835101001E

第 2 页 共 4 页  
Page 2 of 4

## 测试摘要 Executive Summary:

### 测试要求

#### TEST REQUEST

GB 33372-2020 胶粘剂挥发性有机化合物限量 Limit of volatile organic compounds content in adhesive

- 挥发性有机化合物(VOC) Volatile Organic Compounds(VOC)

### 测试结果

#### CONCLUSION

符合 **PASS**

符合(不符合)表示检测结果满足(不满足)限值要求。

PASS (FAIL) means that the results shown on the report (do not) comply with the required limits.

\*\*\*\*\*详细结果, 请见下页\*\*\*\*\*

\*\*\*\*\* For further details, please refer to the following page(s) \*\*\*\*\*



# 检测报告 Test Report

报告编号 A2200425835101001E  
Report No. A2200425835101001E

第 3 页 共 4 页  
Page 3 of 4

**GB 33372-2020 胶粘剂挥发性有机化合物限量 Limit of volatile organic compounds content in adhesive**

**▼ 挥发性有机化合物(VOC) Volatile Organic Compounds(VOC)**

测试方法 Test Method: GB 33372-2020 6.2.4;

测试仪器: 烘箱

Measured Equipment: Oven

测试项目 Test Item(s)	结果 Result	方法检出限 MDL	限值 Limit	单位 Unit
	001			
挥发性有机化合物 Volatile organic compounds (VOC)	5	2	20	g/kg

**样品/部位描述 Sample/Part Description**

001 绿色液体 Green liquid

**备注 Remark:**

- MDL = 方法检出限 Method Detection Limit
- 根据客户声明, 送测产品为本体型胶粘剂- $\alpha$ -氰基丙烯酸类-装配业应用领域。  
According to the client's statement, the tested product is bulk mecrlate adhesives for assembling.



# 检测报告 Test Report

报告编号 A2200425835101001E  
Report No. A2200425835101001E

第 4 页 共 4 页  
Page 4 of 4

## 样品图片

### Photo(s) of the sample(s)



#### 声明 Statement:

1. 检测报告无批准人签字、“专用章”及报告骑缝章无效;  
This report is considered invalid without approved signature, special seal and the seal on the perforation;
2. 报告抬头公司名称及地址、样品及样品信息由申请者提供, 申请者应对其真实性负责, CTI 未核实其真实性;  
The Company Name shown on Report and Address, the sample(s) and sample information was/were provided by the applicant who should be responsible for the authenticity which CTI hasn't verified;
3. 本报告检测结果仅对受测样品负责;  
The result(s) shown in this report refer(s) only to the sample(s) tested;
4. 未经 CTI 书面同意, 不得部分复制本报告;  
Without written approval of CTI, this report can't be reproduced except in full;
5. 如检测报告中的英文内容与中文内容有差异, 以中文为准。  
In case of any discrepancy between the English version and Chinese version of the testing reports (if generated), the Chinese version shall prevail.

\*\*\* 报告结束 \*\*\*

\*\*\* End of Report \*\*\*